
Zápis ze schůze Osadního výboru Pohledec

Datum: 03.01.2024

Přítomni:

Miloš Hemza ANO

Petr Skalník ANO

Zdeněk Jambor ANO

Lenka Juračková ANO

Josef Švanda ANO

Jan Pustina ANO

Tomáš Krejčí ANO

Host: Mgr. Soňa Šikolová – ředitelka MŠ NMNM

Program:

1/ Běžné provozní záležitosti obce Pohledec

2/ Projednání návrhu předložených oprav v MŠ Pohledec 

3/ Diskuze

Ad 1/

Projednávány běžné provozní záležitosti obce 

- Umístění 700 l kontejnerů v ulici pod hřištěm – zrušen záliv, žádost o ponechání umístění kontejnerů 
o Není efektivní budovat nový záliv pro kontejnery, ponechání na chodníku u Vašíkových

- Rozhlas – upozornění XXX na špatnou slyšitelnost rozhlasu ve spodní části obce u silnice
o Návrh projednat přidání nového hnízda amplionů na sloupy u XXX (pod radarem)

- Nesvítí světlo u XXX
o Bude ohlášeno jako závada na portále hlášen í závad

- Zajištění kontejnerů – kontejnery po vysypání nejsou zabržděny a samovolně vyjíždí mimo stanovené místo
o Bude předáno na TS jako připomínka 

Ad 2/

Projednání návrhu předložených oprav v MŠ Pohledec

Na základě předložených kalkulací ředitelkou MŠ NMNM paní Šikolovou bylo Osadním výborem požadováno osobní 
setkání, během kterého jsme prodiskutovali návrhy a připomínky členů OV k navrženým řešením.

- Řešení od fy LAMARK je finančně značně náročné, především z důvodu nutných zemních a zednických prací 
k přípravě před montáží navrženého systému

- Řešení instalace ocelových schodků ve vstupu do školky se stává nerelevantním
- Finanční prostředky alokované v rozpočtu na rok 2024 pro MŠ v celkové výši navrhujeme investovat do:

o Výroba a instalace dvoukřídlové automatické brány a vstupní branky s elektronickým zámkem a 
ovládáním interkomem z budovy školky anebo použitím čipových karet



o Prověření cenové nabídky levnějšího provedení plotu například od fy Ploty Holoubek Žďár nad 
Sázavou nebo dalších

o Oprava schodů ve vstupu do MŠ 
o Posouzení možnosti instalace levnější varianty plotu okolo celé MŠ Pohledec
o Příprava žádosti o financování zateplení a výměny oken na zbývající části MŠ Pohledec z rozpočtu 

NMNM v roce 2025 (projektová příprava a rozpočet v roce 2024 na podzim a výběrové řízení na 
zhotovitele stavby do konce roku 2024

Ad 3/ 

Diskuze

Návrh termínu Složkového guláše – 26.4.2024

- Pozvánka pro ZŠ, MŠ, Junáci, Hasiči, vedení města, vedoucí úseků?, šéf TS?

Zapsal 4.1.2024 Krejčí T.


